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Referat bestyrelsesmøde d. 04.12.2024.  

Deltagere: NH, Krøjer, Kris, Tove, Jan, Flemming, Kresten 

Fraværende: 

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Møde med A/S  

4. Evt.  

 

1. Referatet fra 12.11.24 godkendes og underskrives.   

 

2. Balancen gennemgås. 

Kris har forsøgt at fremskrive resultatet hvilket viser et fald på indtægtssiden på 100.000, - og 

stigende omkostninger på den anden side af 100.000, -  

Banedriften har i år været en stor udfordring for både maskineriet og de ansatte, aldrig har græsset 

groet så meget og krævet så meget pleje.  

Bestyrelsen ser i år ind i et negativt resultat hvilket vil kræve foranstaltninger i forhold til 2025 og 

kræve velvilje fra medlemmernes side.  

Krøjer har regnet på det antal timer som det kræves at klippe banen og kommer frem til ca. 4000 

timer, hvilket vil kræve en større frivillig indsats med den nuværende bemanding i greenkeeper 

gården.  

Bestyrelsen beder Krøjer, Kresten om i fællesskab med greenkeeperen om at komme med et udkast 

til banebudgettet for 2025.  

 

Projekt ”Buggyhus” vil blive sat på skinner og opstartes i det nye år.  

Bestyrelsen drøfter muligheden for at afholde en match hvor der indsamles penge til huset i lig 

med et tidligere arrangement da klubhuset blev udvidet.   

 

 

3. Efter lidt flæsk og persillesovs drøftes økonomien og hvilke muligheder vi har for at støtte/hjælpe 

hinanden.  

Der drøftes skovrejsning, biodiversitet, digitalisering af vores drænsystem så vigtig viden ikke går 

tabt og hul 9        

Som altid et godt møde med forståelse for hinandens problemer/udfordringer.  

 

4. NH og Kresten har deltaget i et ERFA-møde med NVG, Morsø, Harrevig og Skive og kunne berette at 

disse klubber også har haft udfordringer med megen vækst.  

Vores baneudgifter minder meget om de andre klubbers.  

  

Generalforsamlingen afholdes torsdag d. 20. februar - Tove, Krøjer og Kresten er på valg.   

 

Næste møde er fastsat til d. 30.01.25 kl. 16:30.  


